
Husák na F1: Rychlostní limit na dálnici by
mohl být až 170 km/h
Současná maximální povolená rychlost na dálnici je podle policejního prezidenta Vladislava Husáka
neodpovídající. Podle něj by měl být rychlostní limit 160 až 170 kilometrů v hodině, nebo zcela
neomezený, jako je například v Německu. Uvedl to včera v rozhovoru na Frekvenci 1.

"Jsem přesvědčen o tom, a řekl jsem to už několikrát, že si myslím, že limit na dálnicích 130 je
překonán," uvedl policejní prezident. Podle něj musí o vyšším limitu rozhodnout hlavně technici,
kteří usoudí, jakou rychlostí je možné na dálnici jet.
   
"Moderní komunikace, moderní vozidla a samozřejmě zkušený řidič tu stošedesátku, stosedmdesátku
naprosto bez problémů zvládne," soudí Husák. Stejný názor na stanovení rychlosti na dálnici má
podle nedávného průzkumu veřejného mínění, který zveřejnila Mladá fronta Dnes, i více než polovina
řidičů. Pro zvýšení rychlosti na dálnici na 160 kilometrů v hodině se vyslovilo 56 procent dotázaných.
Se současnou padesátkou v obci lidé souhlasí.
   
Právě policejní prezident měl s dodržováním rychlostního limitu nedávno problémy. Podle novinářů,
kteří sledovali jeho cestu do práce, jel na dálnici rychlostí až 190 kilometrů za hodinu. Husák se
potrestal sám -dobrovolně uložil řidičský průkaz na tři měsíce do úschovy na pražském magistrátu a
odeslal na charitu 10.000 korun. Ministr vnitra František Bublan mu navíc udělil výtku.
   
Debata o nastavení maximálních povolených rychlostí se rozpoutala po zavedení nového silničního
zákona, který její překročení postihuje výrazně přísněji než v minulosti. 
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